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Hard Times is the name of a town in the barren hills of the Dakota Territory. To this
town there comes one day one of the reckless sociopaths who wander the West to kill
and rape and pillage. By the time he is through and has ridden off, Hard Times is a
smoking ruin. The de facto mayor, Blue, takes in two survivors of the carnage–a boy,
Jimmy, and a prostitute, Molly, who has suffered unspeakably–and makes them his
provisional family. Blue begins to rebuild Hard Times, welcoming new settlers, while
Molly waits with vengeance in her heart for the return of the outlaw. Here is E. L.
Doctorow’s debut novel, a searing allegory of frontier life that sets the stage for his
subsequent classics.

“A forceful, credible story of cowardice and evil.”

–The Washington Post 

“We are caught up with these people as real human beings.”

–Chicago Sun-Times

“Dramatic and exciting.”

– The New York Times

“Terse and powerful.”

–Newsweek 

“A taut, bloodthirsty read.”

–The Times Literary Supplement 

“A superb piece of fiction.”

–The New Republic
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评论

上reading课的作业。算是我读的第一本原版书。读起来不容易。整部书给人的感觉是
一次冷静客观的描述。剧情还好，不算特惊险，也不算平静。有同名电影。想起小说中
可以挖掘的人物，在这里推荐一下吧。
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书评

这本书我没看完，当时只是随身带着，风里来雨里去的，后来路上或办公室搬家，找不
着了。可能跟我原来公交车上那本词典一样地不见了的。
里面的开篇部分，我读了几遍，讲的是些粗俗的，朋友有建议我去读下经典而不是它，
但说心里话，里面的表达与体现的那一股：懦弱与邪恶间的...  
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